
Komisia legislatívno – právna Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 6. riadneho zasadnutia Komisie legislatívno- právnej 

zo dňa 05.03.2024 

 

 

Prítomní:   

Predseda:   MVDr. Mgr. Anna Jenčová  

Člen:    Bc. Miroslav Belohorský 

   Mgr. Pavol Slivka 

                        Bc. Anna Mária Hricková 

JUDr. Ján Lemeš 

 

Hostia:                        Ing. Jana Janotková – prednostka MÚ 

    

 

Zapisovateľ:               Mgr. Erika Gordoňová - tajomník 

            

Program: 

  

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Prerokovanie materiálov predkladaných na rokovanie MiZ dňa 07.03.2024 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie p. Anna Jenčová. Všetkých 

prítomných privítala. Uviedla, že program rokovania bol členom komisie zaslaný elektronicky.  

Nikto z prítomných nemal k predloženému programu žiadne pripomienky ani dotazy. 

 

(Hlasovanie č. 1 z prítomných 5 za 5) 

 

 

K bodu č. 2 

 

 Predsedníčka komisie uviedla, že medzi materiálmi určenými na rokovanie MiZ, ktoré 

sa uskutoční dňa 07.03.2024 budú prerokovávane dotácie, ktoré MČ poskytuje žiadateľom  

v zmysle VZN č. 44. V lehote do 31.01.2024 o dotácie požiadalo 11 subjektov, ktorým žiadané 

sumy boli krátené a so sumami, ktoré prerokovala finančná komisia je stotožnená.  

 

Uznesenie č. 11/2024: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať a schváliť dotácie podľa uznesenia finančnej komisie. 

 

(Hlasovanie č. 2 z prítomných 5 za 5 ) 



 

 

V prejednávanom bode ďalej predsedníčka komisie prítomných vyzvala k vyjadreniu sa 

k Návrhu rozpočtu na rok 2024. Členovia komisie konštatovali, že po legislatívnej stránke je 

rozpočet v poriadku. Predsedníčka s vyjadrením ostatných členov súhlasí, ale má výhrady, 

ktoré prednesenie formou pozmeňovacích návrhov na zasadnutí MiZ.   

 

Uznesenie č. 12/2024: Legislatívno - právna komisia berie na vedomie Návrh rozpočtu na na 

rok 2024. 

  

(Hlasovanie č. 3 z prítomných 5 za 5 ) 

 

 

Po prijatí uznesenia sa prejednával materiál týkajúci sa Rokovacieho poriadku Miestnej 

rady, kde predsedníčka komisie vyzvala prítomnu spracovateľku materiálu p. Gordoňovú 

k oboznámeniu so zmenami a dôvodmi na zmenu. E. Gordoňová uviedla, že sa jedná 

o zosúladenie reality a praxe, ďalej došlo k zmenám aj kvôli súčasnej organizačnej štruktúre 

miestneho úradu a to všetko v súlade so zákonom o zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení.   

 

Uznesenie č. 13/2024: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať a schváliť Rokovací poriadok miestnej rady. 

 

 

K bodu č. 3: 

 

 V rámci bodu Rôzne, vystúpil p. Lemeš, ktorý sa dotazoval situácie ohľadom 

dokončenia stavby Slanecká cesta a kontrolných dňoch. P. Belohorský nato uviedol, že od 

nového roka sa kontrolné dni na stavbe nekonajú a on osobne je veľmi sklamaný z orezávania 

stromov, ktoré sa na Slaneckej ceste vykonalo. Následne sa u prednostky úradu dotazoval, čo 

môže MČ v predmetnej veci konať. Prednostka reagovala, že MČ v tomto smere nemôže nič 

riešiť a podľa informácií ktoré má, stromy už svoju životnosť prekročili a k vyrezávaniu mali 

byť prizvaní arboristi, ale či ozaj boli, to nevie.  

 Ako ďalšia v prejednávanom bode vystúpila predsedníčka A. Jenčová, ktoré prítomných 

informovala, že z neformálnych diskusií vznikol podnet na vystavenie poslaneckých 

preukazov. K uvedenému prijala členovia legislatívno-právne komisie nasledovný záver: 

„Legislatívno-právna komisia nevidí účelovosť a opodstatnenosť týchto preukazov. Pokiaľ 

však nejaký poslanec požiada o vystavenie preukazu, komisia odporúča, aby úrad preukaz 

vystavil. Obsah a grafický návrh odporúčajú členovia dať na schválenie legislatívno- právnej 

komisii.“  

V závere bodu sa o slovo prihlásil p. Belohorský,  ktorý sa informoval akým spôsobom 

prebehlo výberové konanie k projektu „MOPS“ a odporučil, aby sa v budúcnosti pri takýchto 

projektoch prihliadalo na to akí ľudia sa vyberajú. To znamená, aby boli uchádzači vyberaní zo 

skupín obyvateľov o ktorých sa jedná,, aby sa vedelo čo presne budú robiť, aby na výberovom 

konaní boli prítomní aj príslušníci polície, ktorí s touto skupinou ľudí pracujú.... .  Predsedníčka 

komisie na to uviedla, že projekt obsahuje presné informácie čo sa môže v rámci projektu robiť 

a v konkrétnom prípade MOPS ide o zabezpečenie verejného poriadku. K uvedenej 



problematike sa vyjadrila aj prednostka úradu, ktorá uviedla, že na výberovom konaní pre 

projekt MOPS boli prizvaní aj zástupcovi mestskej polície.  

V rámci diskusie sa o slovo už nikto ďalší neprihlásil. 

 

 

K bodu č. 4: 

 

Predsedníčka komisie p. Anna Jenčová poďakovala všetkým členom komisie za účasť, 

a rokovanie komisie vyhlásila za ukončené. 

 

 

 

 

    MVDr. Mgr. Anna Jenčová                                            

                                  predseda komisie 

 

 

 

 

 

zapísala: Mgr. Erika Gordoňová  

Košice 06.03.2024 

 


